
Protokół Nr LX

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 30  grudnia 2021  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.         

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pani Anna Karasińska.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Sołtysi.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie przedstawił

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 23 grudnia 2021 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  lata

2021 – 2035 – projekt nr 497/21, 

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok –  projekt nr 

498/21,                           

c) dopłaty  dla  taryfowej  grupy  odbiorców  GRUPA  2 (Grupa  2 dotyczy  odbiorców

indywidualnych z 4 miejscowości Gminy Staszów: Wiązownica Duża, Wiązownica Mała,

Wiązownica Kolonia i Smerdyna) – projekt nr 496/21,

d) petycji dotyczącej budowy placu zabaw przy ulicy Długiej w Staszowie – projekt nr 
494/21,
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e) przekazania do załatwienia skargi na pracownika Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie – 
projekt nr 495/21,
f)  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla gminy Staszów
na 2022 rok – projekt nr 490/21,
g)  ustalenia  stawki  jednostkowej  dotacji  przedmiotowej  na  2022  rok  oraz  dotacji
przedmiotowej  na  2022  rok  dla  Centrum  Integracji  Społecznej  w  Staszowie  –
samorządowego zakładu budżetowego – projekt nr 421/21,
h) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022-2035  – projekt
nr 492/21.

5.  Przedstawienie  projektu  uchwały  budżetowej  na  2022  rok  wraz  z  uzasadnieniem
Burmistrza Miasta i Gminy Staszów:

     - przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach;

     - przedstawienie opinii i wniosków komisji stałych Rady Miejskiej w Staszowie;

   - stanowisko Burmistrza do wniosków zawartych w opiniach komisji stałych Rady Miejskiej
w Staszowie;

    - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok –   
projekt nr 493/21.

     6.  Wolne wnioski w tym:

       - informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 22.12.2021 r. do  
29.12.2021 r.

     7.  Zamknięcie sesji.

Nie zgłoszono wniosków, uwag do porządku obrad.

Rada Miejska jednomyślnie zatwierdziła porządek obrad (obecnych było 20 radnych).

Ad. 3

Radni  nie  wnieśli  uwag  do  protokołu  nr  LIX z  sesji  z  dnia  23  grudnia  2021  r.  i  przyjęli  go

jednomyślnie (obecnych było 20 radnych). 

Ad. 4 a

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów  zapoznała z projektem uchwały

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035

– projekt nr 497/21.

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LX/497/2021

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 b

Pani  Henryka  Skowron  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w

budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok –  projekt nr 498/21.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LX/498/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 c

Pani  Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów  przedstawiła projekt uchwały

w  sprawie  dopłaty  dla  taryfowej  grupy  odbiorców  GRUPA  2 (Grupa  2 dotyczy  odbiorców

indywidualnych  z 4  miejscowości  Gminy  Staszów:  Wiązownica  Duża,  Wiązownica  Mała,

Wiązownica Kolonia i Smerdyna) – projekt nr 496/21.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LX/499/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów odczytał projekt uchwały w sprawie

petycji dotyczącej budowy placu zabaw przy ulicy Długiej w Staszowie – projekt nr 494/21.

Radny Tomasz Otrębski zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza w zakresie możliwej lokalizacji

placu zabaw w tym rejonie miasta i wysokość kosztów realizacji tej inwestycji. 

Odnosząc  się  do  powyższego  zapytania  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć

stwierdził, iż zapotrzebowanie na budowę tego rodzaju obiektów jest duże przy wielu budynkach

mieszkalnych, nie tylko w tym rejonie miasta Staszowa. Wyraził opinię, iż budowa placu zabaw na

tym terenie powinna zostać przewidziana przez samego dewelopera z uwagi na obecne standardy

w budownictwie mieszkaniowym. Zaznaczył, że jeśli chodzi o wybudowanie placu zabaw w tym

obszarze  miasta  to  jest  to  element  do  rozważenia,  po  spełnieniu  koniecznych  wymogów

dotyczących własności gruntu i jego ogólnodostępności. Nadmienił, iż realizacja takiej inwestycji

może odbyć się wyłącznie na gruntach stanowiących własność gminy Staszów, w przeciwnym razie

jej  realizacja  nie jest  możliwa. Dodał,  iż  należy mieć na uwadze zlokalizowany plac zabaw na

terenie Zalewu nad Czarną z możliwością jego modernizacji  i  rozbudowy. Zaznaczył,  iż zakres

petycji zostanie przeanalizowany pod względem możliwości technicznych i sfinansowania zadania
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przy  udziale  środków zewnętrznych.   Dodał,  iż  należy  mieć  również  na  uwadze fakt,  że  przy

niektórych  naszych  przedszkolach  nie  ma  zlokalizowanych  placów  zabaw  spełniających

odpowiednie  wymogi  lub  niewystarczająco  wyposażonych  i  to  w pierwszej  kolejności  na  tych

obiektach należałoby zrealizować takie inwestycje.  

Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie  Ireneusz  Kwiecjasz  zaznaczył,  iż  w tej  części

miasta  nie  ma  zlokalizowanego  placu  zabaw,  w związku  z  czym jego  zdaniem zasadnym jest

rozważenie możliwości jego wykonania. 

Radny Piotr Kasperkiewicz, radny Mariusz Łazarz i radny Zdzisław Brzyszcz odnosząc się do

powyższych wypowiedzi poparli stanowisko Burmistrza dotyczące omawianej kwestii, dodając iż

zapotrzebowanie na tego rodzaju obiekty jest duże w wielu częściach miasta Staszowa.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LX/500/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e

Pan Sławomir Mikula zapoznał z projektem uchwały w sprawie przekazania do załatwienia skargi

na pracownika Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie – projekt nr 495/21.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 18 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LX/501/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f

Pani Danuta Batóg – pełnomocnik ds. Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

i  Narkomanii  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu

Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Gminnego  Programu

Przeciwdziałania Narkomanii dla gminy Staszów na 2022 rok – projekt nr 490/21.

 Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

 Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

 Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LX/502/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 g
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Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w  sprawie  ustalenia  stawki  jednostkowej  dotacji  przedmiotowej  na  2022  rok  oraz  dotacji

przedmiotowej  na  2022 rok  dla  Centrum Integracji  Społecznej  w Staszowie  –  samorządowego

zakładu budżetowego – projekt nr 421/21.

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LX/503/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 h

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022-2035  – projekt

nr 492/21.

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LX/504/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z Uchwałami VI Składu

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie:

-  opinii o projekcie budżetu Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok,

-  opinii  o  możliwości  sfinansowania  deficytu  budżetu  planowanego  w projekcie  uchwały  

budżetowej Miasta i Gminy Staszów na 2022 r.

- opinii o Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2035

(w załączeniu do protokołu).

Przewodniczący  poszczególnych  Komisji  Rady  Miejskiej  poinformowali,  iż  Komisje  Rady

zaopiniowały  pozytywnie  projekt  budżetu  Miasta  i  Gminy  Staszów na  2022 rok  i   nie  złożyły

wniosków  do  projektu  tj.  Komisja  Rewizyjna,  Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu,  Komisja

Przestrzegania  Prawa  i  Porządku  Publicznego,  Komisja  Rozwoju  Gospodarczego

i  Przedsiębiorczości,  Komisja  Zdrowia,  Rodziny  i  Spraw  Społecznych,  Komisja  Gospodarki

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa.

Pan  Zbigniew  Wojciechowski  –  Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  Publicznych

Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił opinię w/w Komisji w sprawie projektu budżetu na 2022
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rok i  projektu  wieloletniej  prognozy finansowej  Miasta  i  Gminy Staszów na lata  2022 – 2035

(w załączeniu do protokołu). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Ireneusz Kwiecjasz udzielił głosu Burmistrzowi

Miasta i Gminy Staszów. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć na wstępie podziękował radnym, sołtysom,

Z-cy Burmistrza Ewie Kondek, Skarbnik Henryce Skowron, Sekretarzowi Sławomirowi Mikula

i  pracownikom  Urzędu  za  współpracę  na  rzecz  rozwoju  gminy  Staszów.  Odnosząc  się  do

przedłożonego projektu budżetu Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok poinformował, iż jest on

kontynuacją poprzednich budżetów gminy. W pierwszej kolejności przedstawił kształtowanie się

budżetów Miasta i Gminy Staszów na przestrzeni lat tj.  2019 – 2021 i ich założenia i wykonanie

w  zakresie  dochodów  i  wydatków.  W  kwestii  budżetu  na  2022  rok  przedstawił  wysokość

zaplanowanych dochodów, które zostały założone w wysokości 117 404 730,74 zł i planowanych

wydatków w kwocie 133 937 051,30 zł., w tym wydatków majątkowych zaplanowanych w kwocie

27 985 840,35 zł. Dodał, iż zmniejszenie dochodów budżetu zaplanowanych w 2022 w stosunku do

roku  2021  w  wysokości  14  000  000,00  zł  spowodowane  jest  wypłatą  świadczenia  500  +  od

miesiąca  czerwca 2021 roku przez  Zakład  Ubezpieczeń Społecznych.  Zaznaczył,  iż  wykonanie

wydatków  w  oświacie  z  każdym  rokiem  wzrasta.  W porównaniu  do  roku  2019  jest  większe

o 21,85 %, w porównaniu do roku 2020 jest większe o 13,9 %. W roku 2019 środki własne gminy

na oświatę wynosiły ponad 16 000 000,00 zł,  w roku 2020 wynosiły ponad 18 000 000,00 zł.,

a w roku 2021 wynoszą ponad 23 000 000,00 zł. 

Przedstawił najważniejsze inwestycje realizowane w 2021 roku i koszty ich realizacji tj.:

- budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Staszów;

-  udziały  dla  spółki  Społeczna  Inicjatywa  Mieszkaniowa  Świętokrzyskie  Małopolskie  Śląskie

Spółka z o. o.;

- kompleksowe zagospodarowanie terenów zielonych na terenie miasta Staszowa;

- termomodernizacja budynku UMiG w Staszowie;

- modernizacja oświetlenia ulicznego na energooszczędne na terenie miasta i gminy Staszów;

- termomodernizacja budynku Staszowskiego Ośrodka Kultury;

- termomodernizacja budynku Ośrodka Sportu i Rekreacji w Staszowie ul. Adama Mickiewicza;

- przebudowa ulicy Kościuszki i Towarowej w Staszowie;

- budowa portu multimodalnego w Grzybowie;

- przebudowa boiska do piłki nożnej i zaplecza sportowego w Staszowie.

Następnie Burmistrz przedstawił najważniejsze inwestycje planowane do realizacji w 2022 roku

wraz z wysokością kosztów ich realizacji tj.:
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- budowa wodociągów oraz systemów zaopatrzenia w wodę;

- przebudowa ulicy Kościuszki i Towarowej w Staszowie;

-  przebudowa  elementów  zagospodarowania  terenu  przy  budynku  Urzędu  Miasta  i  Gminy

w Staszowie;

- modernizacja oświetlenia ulicznego na energooszczędne na terenie miasta i gminy Staszów;

- rewitalizacja Rynku i Starego Miasta w Staszowie – modernizacja budynku Ratusza;

- renowacja Golejowa w celu wyeksponowania jego walorów przyrodniczych i turystycznych;

- przebudowa boiska do piłki nożnej i zaplecza sportowego w Staszowie;

- modernizacja infrastruktury sportowej przy Szkole Podstawowej nr 3 w Staszowie – przebudowa

kortów tenisowych;

- budowa portu multimodalnego w Grzybowie;

-  przebudowa istniejących trzech przejść dla pieszych na skrzyżowaniu ul.  Opatowskiej z  ulicą

Słoneczną i Jana Pawła II w Staszowie.

Ponadto  Burmistrz  Leszek  Kopeć  przedstawił  wysokość  zadłużenia  gminy  Staszów,  która  na

przestrzeni lat kształtowała się następująco: 

- w roku 2019 – 41 950 000,00 tj. 35,38 % dochodów wykonanych;

- w roku 2020 – 40 850 000,00 zł, tj. 32,55 % dochodów wykonanych;

- w roku 2021 – 39 550 000,00 zł, tj. 27,11 % dochodów planowanych.

Dodał, iż w roku 2020 udało się spłacić dodatkowo kredyt w kwocie 2 100 000,00 zł., a w 2021

roku w kwocie 1 300 000,00 zł. 

Na zakończenie wypowiedzi zaznaczył, iż rozwój gminy Staszów idzie w dobrym kierunku, z dużą

perspektywa jej dalszego rozwój. Raz jeszcze podziękował za dobrą współpracę zarówno radnymi,

sołtysom, jak i pracownikom Urzędu Miasta. 

Radny Piotr Kasperkiewicz w imieniu  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Przedsiębiorczości

zwrócił się do Burmistrza o rozważenie możliwości podwyżek płac dla kadry kierowniczej Urzędu

Miasta. 

Radny Zdzisław Brzyszcz przypomniał o konieczności realizacji inwestycji i zadań zgłaszanych

przez  radnych  w  składanych  interpelacjach.  Zapytał  o  zamierzenia  władz  gminy  dotyczące

pozyskania środków z kolejnego rozdania z Funduszu Rządowego Polski Ład.

Radny  Tomasz  Otrębski  przypomniał  o  konieczności  realizacji  oczekiwanego  zadania

dotyczącego przebudowy ulicy Komisji Edukacji Narodowej w Staszowie.

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok – projekt nr 493/21.
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Radny Hubert Gawłowicz zapytał, czy w 2022 roku planowane są podwyżki podatków i opłat

w zakresie opłat za odbiór odpadów komunalnych, czy też podatku od nieruchomości.  

Radny Jacek Maruszewski poprosił Burmistrza o zajęcie stanowiska w kwestii podwyżek płac dla

pracowników Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

Burmistrz Leszek Kopeć  odnosząc się do zapytania radnego Huberta Gawłowicza dotyczącego

podwyżek opłat i podatków odpowiedział, iż w przyszłym roku nie są planowane. Dodał, iż mogą

ewentualnie nastąpić podwyżki cen wody. W zakresie podwyżek płac dla pracowników w 2022

odpowiedział,  iż  przedłożony  budżet  na  kolejny  rok  przewiduje  podwyżkę  płac,  która  nastąpi

w najbliższym okresie. 

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LX/505/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 6

W  wolnych  wnioskach  radny  Hubert  Gawłowicz  wniósł  o  rozważenie  możliwości  zmiany

godziny spotkania w ramach konsultacji społecznych nad projektem zmiany Studium uwarunkowań

i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Staszów  z  przedpołudniowej  na

popołudniową. 

Na  powyższe  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć odpowiedział,  iż  zostanie

sprawdzona  możliwość  zmiany  godziny  spotkania.  W zakresie  pozyskania  kolejnych  środków

z Funduszu Rządowego Polski Ład wyjaśnił, iż zostanie złożony wniosek na zadania inwestycyjne

dot. m.in. rewitalizacji Rynku i Starego Miasta, modernizacji infrastruktury wodno – kanalizacyjnej

wraz z modernizacją oczyszczalni ścieków oraz zostanie złożony wniosek z Funduszu Rządowego

Polski Ład edycja III PGR. Następnie zapoznał z informacją z działalności za okres od 22.12.2021

r. do 29.12.2021 r. (w załączeniu do protokołu).

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Staszowie Beata Gajek - Dyl poinformowała o pismach,

które od ostatniej sesji wpłynęły do Rady Miejskiej w Staszowie tj.:

-  pismo  z  dnia  23  grudnia  2021  r.  Świętokrzyskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  Kielcach

przekazujące skargę na działania Burmistrza Miasta i Gminy Staszów.

- pismo z dnia 27 grudnia 2021 roku Prokuratury Rejonowej w Końskich dot. wszczęcia śledztwa.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie złożył zgromadzonym życzenia noworoczne.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

8



Ad. 7

Pan Ireneusz Kwiecjasz – podziękował za udział w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Czas trwania sesji od godz: 11:15 do godz: 14:00.

                                                                                                         Przewodniczący          

Protokolant:                        Rady Miejskiej w Staszowie

Aldona Janicka             ( - ) Ireneusz Kwiecjasz
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